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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara 
Pawlaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Proszę o udzielenie informacji, jak przebiegają prace związane z upowszechnieniem w naszym 
kraju odnawialnych źródeł energii. Podjęcie jakich działań legislacyjnych, które ułatwiłyby 
rozwój OZE, jest planowane? 

Ułatwienie realizacji tego typu przedsięwzięć ma bardzo duże znaczenie dla gospodarki 
i energetyki, a także ochrony środowiska. Istotna jest także możliwość tworzenia nowych miejsc 
pracy. Podjęcie działań legislacyjnych przyspieszających i ułatwiających realizacje tego typu 
inwestycji, zarówno w sektorze publicznym, jak i przez przedsiębiorców oraz osoby fizyczne, 
nabiera szczególnego znaczenia. 

Istotne jest także to, że tego typu inwestycje mogą być współfinansowane z funduszy Unii 
Europejskiej w ramach "Perspektywy Finansowej na lata 2007-2013", w ramach regionalnych 
programów operacyjnych oraz programów o zasięgu krajowym. Tak więc niejasne procedury 
i przeciągające się formalności prawno-administracyjne mogą znacznie opóźnić wydatkowanie 
środków z UE, co byłoby także bardzo niekorzystne z punktu widzenia działań antykryzysowych 
i działań promujących nowe inwestycje. 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


